
در راهروهای مجلس 

و  کشور  امورداخلی  کمیسیون  رئیس  نایب 
این  الگوی تصویب شده  شوراهای مجلس 
کمیسیون برای انتخاب شهرداران را تشریح کرد.
به خبرگزاری خانه  سید حمیدرضا کاظمی 
ملت، با اشاره به نشست روزیکشنبه 17 مهرماه 
کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس 
گفت: اصلاح  قانون انتخابات شوراهای اسلامی 
کشور) الگوی انتخاب شهردار( در دستور کار 
بود، کارگروه تخصصی دراین زمینه بررسی های 
کارشناسی انجام داده بود و اصلاحات برای 

تصویب نهایی درکمیسیون مطرح شد.
نماینده مردم پلدختر درمجلس ادامه داد: الگوی 
انتخاب شهردار برای رفع حواشی در انتخاب 
این مسئولیت مدنظر بود، پیشنهادی که ارائه و 
تصویب شد به این نحوه است که کاندیداهای 
انتخابات شوراهای شهر، گزینه مدنظر خود برای 
شهرداری را اعلام می کنند تا مردم بدانند در 
صورت انتخاب آنها چه کسی ازسوی اعضای 
شورای شهربرای شهرداری معرفی می شود، با 

این کارحواشی ها برطرف می شود.
وی توضیح داد: در طرح پیش بینی شده؛ اگر رای 
شهرداران معرفی شده در بین اعضای شورای 
شهر یکسان باشند، شهردارمعرفی شده از سوی 
منتخبینی که بیشترین رای را از مردم گرفته اند 

انتخاب می شود.
گزینه  دو  بین  شرایط  اگر  گفت:  کاظمی 
از لحاظ تعداد رای و تحصیلات  شهرداری 
برابر باشند، اولویت با کسی است که مدرک 
تحصیلی بالاتری داشته باشد و درصورتی که 
مدرک تحصیلی برابر داشته باشند، کسی به 
عنوان شهردار انتخاب می شود که سابقه اجرائی 

بیشتری دارد.
و  کشور  امورداخلی  کمیسیون  رئیس  نایب 
شوراهای مجلس گفت: بررسی طرح اصلاح 
قانون انتخابات شوراهای شهر و روستا نهایی شد 
و برای تصویب به صحن علنی ارسال می شود.
این عضو هیات رئیسه کمیسیون امورداخلی 
کشور و شوراها در مجلس با اشاره به اصول 
تعداد  افزایش  خصوص  در  اساسی  قانون 
نمایندگان در هردهه، گفت: 2 دهه است که 
افزایش تعداد نمایندگان اتفاق نیافتاده است، 
کارگروه تخصصی گزارشی از این روند ارائه 
کرد و نظرات مجامع استانی و دولت دریافت 
قانونی  اقدامات  نیز  زمینه  این  در  تا  شد 

صورت گیرد.

اطلاع رسانی بامدادلرستان
نماینده مردم بروجرد درمجلس با انتقاد از کسانی 
که درکشور تولید نارضایتی می کنند، گفت: چرا 
باید در یک فرودگاه مسافران چندین ساعت 

معطل باشند اما کسی پاسخگو نباشد.
به نقل از خبرگزاری خانه ملت، عباس گودرزی 
درجلسه علنی روزسه شنبه 19 مهرماه مجلس 
شورای اسلامی درتذکرشفاهی خودگفت: ایران 
کشوربهترین ها است  ونظام سلطه چشم دیدن 
این بهترین ها را ندارد ومی خواهد کشور مقتدر 
ایران و ملت با عظمت آنرا زمین گیر کند اما زهی 

خیال باطل.
نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی 
درادامه با بیان اینکه ایران کشوری مقتدر، باثبات، 
عمیق، پایدار و دارای تفکر راهبردی و دارای 

نظام ارزش های الهی و توان بازدارندگی است، 
اظهار کرد: ایران دارای مردمی معتقد، غیرتمند، 
وفادار، نجیب، عاشق اهل بیت)ع(، وفادار به 
انقلاب، دلداده امام )ره(، ارادتمند رهبری، آگاه، 

دشمن شناس و پای کار انقلاب است.
وی افزود: مردم در دفاع از انقلاب از مسئولان 
جلوتر بوده و سهامداران و صاحبان اصلی این 

انقلاب هستند.
عضو مجمع نمایندگان استان لرستان خطاب به 
دولت اظهارکرد: به ضرس قاطع می گوییم مرگ 
بر آمریکا و عناصر خودفروخته که ستون پنجم و 
پیاده نظام دشمن هستند و مرگ بر هر مسئولی که از 
بیت المال مسلمانان حقوق بگیرد وبه مردم خدمت 

نکند؛ مرگ برکسی که تولید نارضایتی می کند.
یک  در  باید  چرا  کرد:  خاطرنشان  گودرزی 
فرودگاه مسافران چندین ساعت معطل باشند و 
کسی پاسخگو نباشد. مسئولان و کارمندان از من 
تا دیگران مکلف به خدمت صادقانه به مردمی 
هستند که از امت حجاز پیامبر )ص( بهترند و 
پای کارانقلاب خواهند بود و دشمنان این نظام 
و انقلاب را برای بار دیگر مأیوس خواهند کرد.

نایب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با 
بیان اینکه »لایحه متناسب سازی« موجب ترمیم 
حقوق کارکنان دولت وبازنشستگان کشوری 
و لشکری می شود، گفت: این لایحه به نوعی 
و  دولت  کارکنان  قدرت خرید  برای جبران 

بازنشستگان کشوری و لشکری است.
کلیات  تصویب  درباره  محمدخدابخشی 
لایحه متناسب سازی حقوق کارکنان دولت و 
بازنشستگان کشوری و لشکری، گفت: این 
لایحه به نوعی برای لایحه ترمیم حقوق کارکنان 
دولت و بازنشستگان کشوری و لشکری است 
که خوشبختانه کلیات آن چند روز گذشته 
در صحن علنی مجلس به تصویب رسید و 

جزئیات آن به منظور بررسی بیشتر و پخته تر 
شدن توسط رئیس مجلس به کمیسیون برگشت 
داده شد و کمیسیون نیز بررسی مجدد آن را آغاز 

کرده است.
نماینده مردم الیگودرز درمجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: این لایحه می تواند تا حدودی موجب 
نوعی  به  و  شود  دوگانگی  و  تبعیض  رفع 
و  دولت  کارکنان  قدرت خرید  برای جبران 

بازنشستگان کشوری و لشکری است.
وی با اشاره به اینکه این لایحه ازهمین ماه مهر 
اجرایی خواهد شد، افزود: دولت و مجلس هر 
دو مصمم هستند که به کارکنان و بازنشستگان 
لشکری و کشوری کمک کنند و اینکه گفته 
می شود این لایحه تنها مشکل حقوقی کارکنان 
را حل می کند درست نیست بلکه معلمان طرح 
مهرآفرین، مددجویان کمیته امداد و بهزیستی، 
کارمندان  جانبازان،  ایثارگران،  بازنشستگان، 
کشوری،  خدمات  مدیریت  قانون  مشمول 
قضات و اعضای هیات علمی را نیز شامل 
می شود، همچنین براساس آن کمک هزینه اولاد 

و حق عائله مندی افزایش می یابد.
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حمیدرضا کاظمی )نماینده مردم پلدختر و معمولان (:
تصویب الگوی جدید انتخاب شهرداران درکمیسیون

عباس گودرزی)نماینده بروجرد(:
مردم در دفاع از انقلاب از مسئولان جلوترند

محمد خدابخشی )نماینده الیگودرز(:
ترمیم »لایحه متناسب سازی«

 حقوق کارکنان دولت و بازنشستگان

هزار 
هزار دستان .

هزار و یک شب.
هزارجهد بکردم که سر عشق بپوشم.

هزارعاشق دیوانه درمن است .
هزار پرنده عاشق .

هزار شهید .
شور هزار مستی نا سیراب .

من مکیده ام زقلب او ، هزار آرزوی او. 
زباغ تو چیدنی است گفتند سرگذشت غمت را هزار بار 

ای لاله 
یاران هزارشعر زخونت سروده اند. جایی که بوسه گاه 

رسالت است.
مرا امید، هزار است و هر هزارتویی.

در ادبیات ما، درگویش وفرهنگ ما ایرانی ها همیشه هزاربه 
نوعی مظهری از فراوانی و نهایت و غایت کاری و چیزی 
بوده است درتوصیف، دراغراق، درتشبیه، هزارپایان وفصل 
الخطاب جمله  ها و مَثلَ هاست ورسیدن به هزار در هر 

چیزی به غایت پربهاست و زیبا. 
اما...

بعد از هزار ؟ برای ما ؟ برای لرستان ؟ برای بامداد ؟
در عصر تکنولوژی و رسانه های دیجیتال در عصر انفجار 
اطلاعات و فضای مجازی و دسترسی سریع در کسری 
از ثانیه و مشتریانی همه فست فود خواه که همه چیزی را 
کوچک و کوتاه و آماده می خواهند جایی برای  نشریات و 

کتاب های چاپی مانده است؟ 

و درحالی که هجوم های پیاپی صاحبان سنتی قلم را به 
گوشه رینگ برده وحتی برخی را به زانو درآورده است. در 

چنین روزگاری آیا باید بعد از هزار ادامه داد؟
اگر درهمین حد و با این دیدگاه به قضیه نگاه کنیم استاد 
چنگایی باید این سبقه پربها را غنیمت شمرده و درب نشریه 
را بسته وبه راهی دیگر کوچ کنند اما، قضیه به اینجا ختم نمی 

شود و برای کوتاه کردن عرایض ارجاع به مرجعی چون 
پست مدرنیسم درهمه حالات ، ازجمله روزنامه نگاری و 
چاپ کتاب کاغذی بسنده می کنم. بطوری که اکنون بار 
دیگر درکشورهای توسعه یافته  چاپ قوت گرفته و چون 
طوفانی از سرگذشته، مردم برای به دست گرفتن، کتاب را 
ازموبایل و تبلت ترجیح می دهند و کتاب های دیجیتال به 
حاشیه برده می شوند و این نشانه ای است از اینکه همه 
 ـصنعت«  آنچه که در بالا گفته شد مرحله ای گذرا در» هنر 
روزنامه نگاری است و به زودی با عبور جامعه از هیجان و 
جذابیت دنیای مجازی وعمیق تر شدن نگاه ها و نیازبه مطالب 
مستند، پر محتوا و اصیل، مردم را به سمت روزنامه نگاری 
سنتی ارجاع خواهد داد چیزی که اکنون در دنیا انجام می شود.
ما اگر چه به بوروکراسی به معنای عام آن برای حمایت از 
بامدادها امیدی نداریم اما، به راستی جای خالی نشریه ای با 
سابقه هزاره ای را چه کسی وبا چه چیزی و با چه سلیقه 

ای پرخواهد کرد؟! 
در استانی که همگان بر این باورند که تنها راه توسعه آن 
گسترش وتعمیق فرهنگ درست است آیا نباید با تمام توان 

برای ماندگاری بامدادها جنگید؟
زیربنای فرهنگ، ادبیات وموسیقی وفیلم است که هر سه در 
استان ما حال و روز خوبی ندارند اما همیشه این مردم اند که 
حافظ و میراث دار فرهنگ یک کشور و تمدن هستند اینکه 
بعد ازصدها سال ما اشعار فردوسی وحافظ را می خوانیم 
نه حمایت دولت ها وحکومت هاست که اینها همه زنده 

به مردم اند .
بامداد با مردم زنده است .

نشریه بامداد لرستان یکی ازوزین ترین وبرندهای استان 
لرستان با مدیریت جناب آقای چنگایی می باشد که یکی 
از وزنه های مطبوعاتی استان وپشتوانه رسانه ای استان 

می باشد .
این نشریه درسال های متمادی درسایه انتشاریادداشت 
ها وگزارش ها در حوزه های مختلف مشکل گشای 
بسیاری ازدغدغه های مردم دراین سال ها بوده و دربزنگاه 
ها به سهم خود از انقلاب و نظام مقدس دفاع نموده و 

شفاف سازی های لازم را انجام داده است .

اما با توجه به تغییرذائفه مردم درسبک خواندن اخبار 
ومطالب نیاز به تغییر رویکرد کلی ومناسب نشریات 
بخواهیم  اینکه  زیرا  باشد،  کشورمی  درکل  مکتوب 
نشریات مکتوب را ازچرخه رسانه خارج کنیم کاری بس 

عبث وبیهوده است.
اگربه خیلی ازکشورهای دیگرنگاهی گذرا بی اندازیم 
هنوزهم نشریات مکتوب جایگاه ویژه خود را به عنوان 

یک سند رسمی رسانه داراهستند.
درکنارنشریه مکتوب می  زمانی  برهه  دراین  ولیکن 

طلبد نسخه دیجیتال آن وهمچنین پایگاه اطلاع رسانی 
وصفحات مختلف نشریه درفضای مجازی شروع به 
فعالیت کنند تا بازخورد آنها درجامعه به مراتب خیلی 

بیشترشود.
وجود فعالیت رسانه های معتبر وبرند استان درفضای 
مجازی بالطبع بسیارجایگاه ویژه ای نسبت به فیک نیوزها 

و رسانه های بدون شناسنامه خواهد داشت.
لذا پیشنهاد می شود مدیرمسئول آن نشریه وزین اقدامات 
لازم را برای ابراز ظهور در فضای مجازی انجام دهد.و 

همچنین پیشنهاد می شود با شروع فعالیت در فضای 
مجازی بخش های مختلف رسانه از قبیل یادداشت ها 
وگزارش ها درحوزه های مختلف را فعال و ازنویسندگان 

خبره در این راستا استفاده نماید.
مجموعه  برای  روزافزون  موفقیت  آرزوی  درپایان 

بامدادلرستان را دارم

چاپ هزارمین شماره نشریه وزین بامداد لرستان را به 
مدیر مسئول محترم این نشریه استاد چنگایی و هیئت 

تحریریه آن تبریک عرض می کنم.
یکی از ویژگی های منحصر به فرد این نشریه، چاپ منظم 
وتوزیع آن دراکثرشهرستان های استان می باشد که این 
ویژگی باعث شده بامداد لرستان مخاطبان خود را درطی 

این سال ها حفظ کرده و توانسته آنها را اغنا کند.
کمتر دکه مطبوعاتی را دراین سال ها درلرستان وشهرهای 
آن پیدا می کنیدکه هفته نامه بامداد لرستان در میان سایر 

هفته نامه های چیده شده بر روی آن خودنمایی نکند.
شاخصه مهم وشاید وجه تمایز هفته نامه قدیمی و وزین 
بامداد لرستان، اخلاق مداری، صداقت و رعایت اخلاق 

رسانه ای است.
تولید محتوا درزمینه های مختلف باتوجه به ذائقه مخاطبان 
و  نویسندگان  از  بهره گیری  و  مهمترداشتن  می باشد.خبرنگاران باتجربه از دیگر ویژگی های بارز بامداد لرستان وازهمه 

بامدادلرستان با ترسیم اهداف خبری درراستای پیگیری 
مطالبات ومشکلات مردم درطی این سالها خط مشی 
خود را مشخص کرده ولی انتظارمی رود درراستای این 
مهم وارائه راهکارهای علمی و راهبردی با دانشگاهیان و 
اعضا هیئت علمی مراکز دانشگاهی ارتباط خود را بیشتر 

از گذشته کند.
به نظرمن علی رغم مشکلات متعدد رسانه های مکتوب 
درحوزه چاپ و رقابت سخت خبری با رسانه  های 
دیداری، شنیداری و فضای مجازی، وجود این نوع رسانه 
هنوز هم مخاطبان خاص خود را دارند و باید دراین 
عرصه سخت باقی مانده و رقابتی سالم داشته باشند. حس 
اعتماد به نشریات مکتوب توسط مخاطبین شاید نسبت 
به فضای مجازی مهمترین امتیاز آنها برای باقی ماندن در 

این عرصه باشد

اطلاع رسانی بامدادلرستان
نماینده مردم کوهدشت ورومشکان در مجلس 
گفت: با تلاش های انجام شده مشکل زمین 
بیمارستان  احداث  برای  یافته  اختصاص 
رومشکان حل شده است واحتمالا در ماه های 

آتی کلنگ آن به زمین زده شود.
محمدرضا مبلغی در گفت و گو با خبرنگار 
خبرگزاری خانه ملت، به اقدامات صورت گرفته 
در حوزه انتخابیه اشاره کردوگفت: با پیگیری 
های لازم مشکلات زمین در نظر گرفته شده 
برای ساخت بیمارستان 64 تختخوابی رومشکان 
برطرف شده است و به زودی مدارک مربوط 

به احداث بیمارستان در سامانه وزارت بهداشت 
بارگذاری و ارسال می شود.

وی افزود: در تلاش هستیم که پس از اخذ 
ماده 23 این پروژه کلنگ آن به زمین زده شود 
و احتمالا در ماه های آتی این مهم اتفاق می 
افتد؛ بنابراین یکی از دغده های مهم شهرستان 
رومشکان نبود بیمارستان است که با این اقدام 
نگرانی های مردم در این حوزه برطرف می شود.
نماینده مردم کوهدشت و رومشکان در مجلس 
بیان کرد: اخیرا جلسه ای هم با ریاست دانشگاه 
علوم پزشکی استان داشتم تا موضوع کمبود 
پزشک در حوزه انتخابیه برطرف شود و لذا 
مباحثی مطرح و راهکارهایی ارائه شد تا چنین 

موضوعی رفع شود.
این نماینده مردم درمجلس، عنوان کرد: برای 
های  خانه  و  جامع سلامت  مراکز  ساخت 
بهداشت هم اقداماتی انجام گرفت و چندین 
پروژه در حال ساخت است تا مردم حوزه 
انتخابیه در بخش بهداشت و درمان مشکلی 

نداشته باشند.

محمدرضامبلغی )نماینده کوهدشت و رومشکان(:
شروع به ساخت بیمارستان ۶4 تختخوابی رومشکان

نشریات مکتوب جایگاه ویژه خود را 
به عنوان سند رسمی دارند

بامداد با مردم زنده است

نی
یما

 سل
واد

ج
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